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Zápisnica  zo 46. zasadnutia  Výkonného  výboru   SAZ  dňa 22.10.2024 

    Štrbské pleso 

Prítomní: pp. Korčok,  Mittermayer, Repčík, Tóth, Hanusová, Filo, Ľašová, 

Dubovský, Blašková, Gubrický, Gigac, Baláž, Dömény (hlasujúcich 7) 

Online: p. Asványi (hlasujúci 1), Ospravedlnení: pp.Mračnová, Kirnová, 

Kollárovič, Malík    

 

Úvodom 46. zasadnutia VV SAZ, počas konania sa už tradičného (11.) 

vysokohorského reprezentačného sústredenia reprezentácie, privítal na Štrbskom 

plese v Hoteli FIS prítomných prezident SAZ p. Korčok.    

  

Program: 
1. Kontrola úloh – p. Gubrický 

2. Informácia o čerpaní rozpočtu a aktualizácia rozpočtu SAZ  – p. Gubrický 

3. Vyhodnotenie M-SR (maratón, AL, DAL, starší žiaci, družstvá dorastu a 

st.žiactva, viacboj) a MeS U16 – pp. Dubovský, Ľašová, Mittermayer, 

Gigac 

4. Informácia o príprave MSR v krose  2024, o príprave halovej sezóny  

a výberovom konaní na usporiadateľov MSR v roku 2025  – p. Mittermayer 

5. Informácia predsedov oblastných zväzov o činnosti oblastí v roku 2024  

a o čerpaní rozpočtu oblastí za rok 2024 – pp. Blašková, Mittermayer,  

Gigac, Hanusová 

6. Informácia o plnení nominačných kritérií a o zabezpečení účasti-ME 

v krose  – p. Dubovský 

7. Návrh odmien trénerom mládeže v zmysle schválenej stratégie a na 

základe výsledkov dosiahnutých v roku 2024 – p. Ľašová 

8. Informácia o zámere usporiadania významných podujatí – P-T-S 2025, 

bronzové mítingy 2025  – pp. Korčok, Gubrický  

9. Informácia o príprave vyhlásenia ankety Atlét roka 2024 – p. Gubrický 

10. Zabezpečenie Valného zhromaždenia SAZ – pp. Korčok, Gubrický 

11. Hodnotenie práce počas  uplynulého štvorročného obdobia – p. Korčok 

12.  Informácia o záväzných termínoch WA a EA v roku 2024 – p.  

13. Návrh novelizácie smerníc SAZ – p. Filo 

14. Prijatie nových klubov prihlásených do SAZ – p. Gubrický 

15.  Rôzne 
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K bodu č. 1   

– bez úloh z predchádzajúceho VV SAZ 

VV SAZ schvaľuje Zápisnicu zo 45. zasadnutia VV SAZ bez pripomienok. 

 

K bodu č. 2 

VV SAZ zobral na vedomie informáciu o čerpaní rozpočtu a aktualizácii rozpočtu 

SAZ. Čerpanie rozpočtu SAZ je k 21.10.2024 v sume 3 955 168,27 € (celkový 

rozpočet SAZ pre rok 2024 je 6 018 225,96 €). Rozpočet SAZ bol aktualizovaný 

priebežne, niektoré položky a časť príjmov sa priebežne menila ako sa navyšovali 

štátne dotácie, plus ďalšie financie z nad výnosov TIPOSu, účelové dotácie na 

významné podujatia, ME U18, ap. Už teraz je reálny predpoklad, že SAZ bude 

hospodáriť v roku 2024 s vyrovnaným rozpočtom. 

Aktuálny stav predloženého rozpočtu neukazuje v niektorých častiach detailné 

vyjadrenie čerpaní financií sekcií, nakoľko nie sú evidované/zaúčtované všetky 

vynaložené náklady. Pri otázke na prerozdeľovanie financií pre atletické kluby v roku 

2024, vedenie SAZ poukázalo na fakt, že v roku 2024 nebolo vydané žiadne 

špeciálne usmernenie zo strany akejkoľvek z riadiacich inštitúcií, preto boli 

predložené štarty aktívnych pretekárov akceptované na základe aktuálne platných 

pravidiel – 3 štarty za osobu bez časového ohraničenia. Členova VV SAZ poukázali 

aj na fakt sprísnenia kritérií na registrovanie členov SAZ, ako opatrenie voči 

cielenému navyšovaniu členskej základne klubov, čo má však aj negatívny 

vplyv/dopad na celú členskú základňu SAZ v priamej nadväznosti na financovanie 

zo strany štátu.  

Za základe osobných obvinení zdieľaných na sociálnych sieťach v spojitosti 

s prerozdeľovaním financií pre atletické kluby, vyjadrované voči generálnemu 

sekretárovi SAZ p. Gubrickému, bol ním samotným podaný podnet hlavnej 

kontrolórke športu na vykonanie prešetrenia konfliktu záujmov medzi GS SAZ 

a klubom AŠK Slávia Trnava. Z posudku hlavnej kontrolórky športu jasne vyplýva, 

že medzi týmito dvomi subjektami nedochádza ku konfliktu záujmov v prípade osoby 

generálneho sekretára SAZ.  

U I/46 VV SAZ berie na vedomie čerpanie rozpočtu SAZ 2024 a schvaľuje 

aktualizáciu rozpočtu SAZ.  

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 
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K bodu č. 3 

VV SAZ berie na vedomie vyhodnotenie M-SR (maratón, AL, DAL, starší žiaci, 

družstvá dorastu a st.žiactva, viacboj) a MeS U16 predložené pp. Dubovským, 

Ľašovou, Mittermayerom, Gigacom.  

Podujatie M-SR v maratóne bolo opäť súčasťou výročného MMM v Košiciach, kde 

sa v rámci majstrovskej disciplíny predstavilo 135 mužov a 44 žien. Prezident SAZ 

p. Korčok vyzdvihol úroveň organizácie podujatia ako aj zabezpečenia priebehu M-

SR. Ako bod na zlepšenie bolo uvedené, potreba riešenia uvádzania názvov klubov 

pri prihláškach pretekárov v prípade cestných behov, kde si mnohí uvádzajú názvy 

sponzorov resp. bežeckých skupín namiesto oficiálnych názvov materských 

atletických klubov. Takáto zámena má za následok komplikácie pri vyhodnocovaní 

celkového poradia.  

Atletická liga 2024 bola vo svojom finále poznačená nutným presunom termínu 

konania finále (29.9., pôvodný termín 15.9.). Aj tento fakt mal za následok nižšiu 

účasť a záujem o štart zo strany atlétov. Členovia VV SAZ sa zhodli, že je potrebné 

vykonať aktualizáciu formátu ligy na jej zatraktívnenie a pritiahnutie väčšej 

pozornosti zo strany atlétov ako aj klubov. 

Víťazmi tohtoročnej edície sa stali pretekári klub Slávia STU Bratislava rovnako ako 

v minulom roku, v súťaži mužov aj žien. Generálny sekretár SAZ p. Gubrický 

poukázal na situáciu počas vyhlásenia výsledkov M-SR družstiev, kde sa nedostavil 

ani jeden zástupca atletického klubu umiestneného na druhom mieste medzi mužmi 

- ŠK Dukla o.z. Banská Bystrica, čo bolo vyhodnotené ako neúcta voči ostatným 

klubom.   

TESCO Dorastenecká liga 2024 už druhý rok dokazuje, že zaradenie klubových 

súťaží tejto vekovej kategórie bolo správnou voľbou. Finále ktoré sa konalo 

v N.Zámkoch na zrekonštruovanom atletickom štadióne sa tešilo veľkému záujmu 

zo strany účastníkov. Dlhodobo sa ukazujúce perspektívne výkony tejto vekovej 

kategórie sú aj výsledkom projektom práce s mládežou, ktoré boli smerované aj 

k domácemu šampionátu MEU18 2024.  

Pri M-SR vo viacbojoch bolo poukázané na stále pretrvávajúce trápenie sa na 

seniorskej úrovni – účasť ako aj dosahované výsledky, naopak pri nižších vekových 

kategóriách veľký záujem zo strany pretekárov ako aj adekvátne výkony pre danú 

vekovú kategóriu.   

Medzištátne stretnutie U18 v Záhrebe (CRO) žiaľ neprinieslo prekvapenie 

a reprezentačné celky obsadili posledné miesta. Podujatie však prinieslo jeden 
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rekord SR v behu na 300m chlapcov – Sebastian Karp. Z organizačného hľadiska je 

do budúcnosti nutné zabezpečenie nocľahu navyše, aby sa účastníci výjazdu 

nemuseli vracať na Slovensko v skorých ranných hodinách, čo komplikuje ich 

následnú prepravu domov. 

 

K bodu č. 4 

VV SAZ zobral na vedomie Informácia o príprave M-SR v krose  2024, o príprave 

halovej sezóny a výberovom konaní na usporiadateľov MSR v roku 2025, 

predloženú p. Mittermayerom.  

Podľa uvedených termínov sa väčšina oblastných krosových šampionátov bude 

konať v termíne 9.11.2024 následne M-SR v cezpoľnom behu 23.11.2024 

v Košiciach. Jedná sa o posledný národný šampionát v roku 2024. 

VV SAZ sa zaoberal aj témou halovej sezóny, ktorá bude primárne prebiehať 

v zahraničí. Po osobných zahraničných návštevách (pp. Gubrický, Dömény) 

možných lokalít na usporiadanie slovenskej halovej sezóny je aktuálne známy 

a potvrdený termín konania seniorského halového šampionátu (21.-22.2.2025) 

v Ostrave (ČR). Termíny predbežne rezervované v maďarskej hale v Nyíregyháze 

ešte podliehajú internej komunikácii s Maďarskou atletickou federáciou, ktorá uvedie 

aj možnosti vzťahujúce sa na atletickú halu v Budapešti. Aktuálne boli predbežne 

navrhnuté termíny pre majstrovské súťaže všetkých vekových kategórií. 

Termínová listina na rok 2025 je postupne dopĺňaná o známe medzinárodné 

podujatia, ku ktorým sú dopĺňané hlavné domáce podujatia. Pri jej tvorbe participujú 

aj reprezentační tréneri, pre určenie najvhodnejších termínov podujatí z hľadiska 

účasti domácej špičky. Do 15.11.2024 má za úlohu SAZ nahlásiť medzinárodné 

podujatia v rámci WATC, ktoré má v pláne zorganizovať. Tieto podujatia podliehajú 

schváleniu EA.  

 

46/1 VV SAZ ukladá povinnosť ŠTK SAZ, predložiť termínovú listinu ako aj 

zoznam známych organizátorov podujatí na rok 2025 na decembrovom zasadnutú 

VV SAZ (termín bude upresnený).  
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K bodu č. 5 

VV SAZ zobral na vedomie správy predsedov oblastných zväzov o činnosti oblastí 

a čerpanie rozpočtu v roku 2024, predložené pp. Hanusovou, Blaškovou, 

Mittermayerom a Gigacom. 

Za VsAZ p. Hanusová uviedla ako najdôležitejší bod pre zlepšenie priebehu súťaží 

v oblasti v roku 2024 zriadenie pozícií riadiacich súťaží. Oblastný zväz bude rok  

2024 pravdepodobne uzatvárať s miernou stratou, v lepšom prípade s vyrovnaným 

rozpočtom. Oproti predošlým rokom, kedy bolo možné investovať prostriedky aj do 

mierneho dovybavenia, žiaľ v roku 2024 v dôsledku neustále zvyšujúcich sa 

nákladov nie je možné s takýmito položkami v rozpočte počítať.  

Oblastný zväz AZB podľa slov predsedníčky p. Blaškovej v tejto sezóne naplnil 

stanovené ciele z pohľadu realizovania plánovaných podujatí. Poukázanie aj na 

dlhodobý nezáujem zo strany klubov v oblasti o účasť v tímových súťažiach (v roku 

2025 už aj oznámená absencia AC Malacky), priame následky na počet štartov 

v oblastnom zväze. Z vyššie uvedených dôvodov bol VV SAZ informovaný o záujme 

organizovania halových súťaží v tejto oblasti iba po kategóriu st. žiakov.  

SsAZ sa zameral v roku 2024 na zatraktívnenie svojich súťaží. Predseda oblasti p. 

Gigac opísal zavedený systém súťaží, potrebu ich rôznorodosti, nutné obmieňanie 

disciplín, stanovenie „zlatých“ disciplín podujatí, za ktoré sú športovcom udeľované 

ocenenia, ako ich extra motiváciu. Poukázal aj na veľké rozdiely v prístupe klubov k 

účasti na podujatiach vplyvom na lokalitu kde sa podujatia organizujú, cestovanie na 

rôzne miesta/dostupnosť/ochota. Rovnako naplnené ciele z pohľadu plánovaných 

podujatí.  

Inovatívny v roku 2024 bol aj ZsAZ. Predseda oblasti p. Mittermayer na úvod vyjadril 

vďaku svojim spolupracovníkom – riadiacim súťaží a vyzdvihol ich samostatnosť pri 

zabezpečení chodu zverených pretekov. Vyzdvihol aj spoluprácu s klubmi, ktoré si 

osvojili online prihlasovací a registračný systém (potvrdzovanie štartu pretekárov), 

ako aj zavedený jednotný čas štartu podujatí (9:30 hod.). Pre urýchlenie 

administratívy v oblasti fungujú úhrady štartovného na základe vystavených faktúr – 

rovnako vyhodnotené ako prospešný krok. Oblasť podľa predsedu funguje 

perfektne. 

 

K bodu č. 6 

VV SAZ zobral na vedomie Informácie o plnení nominačných kritérií 

a o zabezpečení účasti – ME v krose, predložené p. Dubovským a Repčíkom. 
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Na posledný plánovaný výjazd reprezentácie v roku 2024 – ME v Krose v tureckej 

Antályi, je aktuálne počet limitárov 5 (pp. Popovičová, Jančík, Húlka, Ďurec, 

Sahajda) veľmi blízko nominácie je aj p. Ňaňová, ktorá celoročne dokazuje svoju 

vysokú výkonnosť. Záverečná nominácia sa vytvorí po M-SR v krose. Vopred svoju 

absenciu na M-SR ohlásili pretekári z predbežnej nominácie pp. Jančík, Hulka, 

ktorých v tom termíne čaká spoločenské podujatie spojené so štúdiom na strednej 

škole – stužková.  

V spojitosti s Halovými ME 2025 sa pripomenula povinnosť nahlásenia preferencií 

na hotel do 5.11.2024. Reprezentačný tréner p. Dubovský uviedol výhody/nevýhody 

možností – bližšie k tréningovému, alebo pretekovému štadiónu následné nutné 

presuny. Záverečné rozhodnutie o preferencii vzíde z diskusie s trénermi/atlétmi, 

potenciálnymi účastníkmi podujatia.  

 

K bodu č. 7 

VV SAZ zobral na vedomie Návrh odmien trénerom mládeže v zmysle schválenej 

stratégie a na základe výsledkov dosiahnutých v roku 2024, predložený p. 

Ľašovou. 

Preloženiu na VV SAZ predchádzala konzultácia v rámci komisie mládeže, ktorá sa 

konala v rovnaký deň. Pre rok 2025 bolo komisiou odsúhlasené zrušenie sankcie -

20% z priznanej odmeny pre trénerov, ktorí sa nezúčastnia aspoň jedného semináru 

mládeže, nakoľko sa táto sankcia neukázala ako motivujúca k ich účasti. Pre 

mládežnícke semináre v roku 2025 bude však platiť, že sa nebudú preplácať cestové 

náklady a poskytovať obed, ako kompenzácia za zrušenie sankcie. K predloženému 

návrhu žiadal vysvetlenie p. Tóth ohľadom odmeňovania strediskových trénerov. VV 

SAZ sa zhodol na možnosti doplniť aktuálne znenie predloženého návrhu po 

uskutočnení jedného zo seminárov a to 9.11.2024. Vzhľadom na fakt, že sa v návrhu 

priznávajú financie osobám uvedeným ako osobný tréner atléta, VV SAZ upozornil 

na fakt, že v prípade kvalifikovania sa atléta na vrcholné podujatie, môže byť 

nominovaná iba takto uvedená osoba do pozície sprievodnej osoby prislúchajúcej 

k danému atlétovi.  

 

U II/46 VV SAZ schvaľuje predložený Návrh odmien trénerom mládeže v zmysle 

schválenej stratégie a na základe výsledkov dosiahnutých v roku 2024. 

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 
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K bodu č. 8 

VV SAZ zobral na vedomie Informácie o zámere usporiadania významných podujatí 

– P-T-S 2025, bronzové mítingy 2025, predložené pp. Korčokom, Gubrickým. 

V roku 2025 podujatie P-T-S oslávi výročie, 60. ročník, preto treba k tomuto 

podujatiu pristupovať s ešte väčším dôrazom pri organizácii ako aj výbere 

pretekárov, podotkol p. Korčok. Spolu s „PTS“kou sa bude SAZ usilovať aj ďalšie 

atletické mítingy v rámci WACT série EA, jeden bronzový a jeden challengerový 

míting. VV SAZ bola argumentovaná potreba viacerých príležitostí pre domácich 

atlétov na získavanie bodov do rebríčka WA. Medzi tradičné podujatia, ktoré sa 

uchádzajú aj o podporu z MCRaŠ boli zahrnuté: BBL, PTS, MMM, Záhorácka 20, 

Dudinská 50. 

 

K bodu č. 9 

VV SAZ zobral na vedomie Informácie o príprave vyhlásenia ankety Atlét roka 2024, 

predložené p. Gubrickým.  

Stav príprav podujatia je v súlade s časovým plánovaním – distribúcia pozvánok, 

zabezpečenie technickej aj personálnej stránky. Svoju účasť potvrdil tréner 

striebornej Gabriely Gajanovej z ME v Ríme, Louis Heyer. Galavečer počíta 

s počtom hostí 250 osôb.  

 

K bodu č. 10 

VV SAZ zobral na vedomie Informácie o Zabezpečení Valného zhromaždenia SAZ, 

predložené pp. Korčokom, Gubrickým. 

Prebehlo povinné zverejňovanie materiálov k VZ. Termín na predkladanie 

kandidátov do funkcií orgánov SAZ uplynie 8.11.2024 o 16:00, následne po 

sumarizácii budú zverejnení kandidáti (najneskôr 9.11.2024) vrátane návrhu 

rokovacieho a hlasovacieho poriadku. Oproti predošlým valným zhromaždeniam 

konaným na Univerzite Mateja Bela v B.Bystrici, bude v tomto prípade strava 

účastníkov zabezpečovaná externou cateringovou službou, z dôvodu prenájmu 

jedálne univerzity Rooseveltovou nemocnicou počas jej rekonštrukcie.  

 

K bodu č. 11 

VV SAZ zobral na vedomie správu Hodnotenia práce počas  uplynulého 

štvorročného obdobia, predloženú p. Korčokom.  
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Z pozície prezidenta SAZ p. Korčok označil uplynulé 4 ročné mandátové obdobie za 

jedno z najúspešnejších od nástupu do funkcie. Toto tvrdenie je podľa jeho slov 

podložené stabilizáciou členskej základne na úrovni približne 20 000 členov ročne, 

úspešným program na rozvoj infraštruktúry – výstavba atletických dráh naprieč 

Slovenskom, ako aj vybudovanie národného atletického štadióna (Štadión VŠC 

Dukla B.Bystrica). Počas tohto obdobia žiaľ atletika stratila atletickú športovú halu, 

no p. Korčok vyjadril vieru vo vybudovanie lepšieho a modernejšieho športoviska.  

Slovenský atletický zväz bol v tomto období organizátorom významných 

medzinárodných podujatí. V roku 2024 priniesol na Slovensko prvý Európsky 

dráhový šampionát kategórie do 18 rokov, ktorý dodnes rezonuje v celej atletickej 

komunite. Rovnako SAZ zabezpečoval aj atletickú časť podujatia EYOF 2022 na 

rovnakom mieste, v B.Bystrici.  

Počas poslednej periódy slovenskí atléti získali 14 cenných kovov, v porovnaní 

s predošlým obdobím však chýbalo významnejšie umiestnenie ako bolo napr. 

olympijské víťazstvo p. Tótha. Z výhľadom na budúcnosť atletiky je významným 

úspechom pozdvihnutie mládežníckej atletiky, ako úspešný sa ukázal projekt ME24 

a vedenie SAZ je odhodlané v podobných projektoch pokračovať aj v budúcnosti.  

Prezident SAZ p. Korčok ďalej vyjadril poďakovanie členom VV za ich činnosť. 

Poukázal aj na potrebu rozvíjať jednotlivé odvetvia - prácu v komisiách, ich 

vyhodnotenie a motivačné ohodnotenie. Transformáciou prechádza aj organizačná 

štruktúra SAZ, ako prirodzená reakcia na profesijný vývoj osôb. Uviedla sa aj nutnosť 

prehodnotenia finančného ohodnotenia zamestnancov a osôb podieľajúcich sa na 

fungovaní atletiky, najmä v reakcii na konsolidáciu financií zo strany štátu. VV SAZ 

bol predložený návrh na udelenie mandátu vedeniu SAZ v zložení Korčok, Gubrický, 

Asványi, na návrh odmien zamestnancom SAZ s plánovaným vyplatením 

v najbližšom výplatnom termíne, mesiaci november.  

Jedným z dôkazov o dobre fungujúcom systéme riadenia a smerovania SAZ je fakt, 

že náš zväz bol pozvaný na účasť na športovej konferencii organizovanej MCRaŠ 

SR a SOŠV s možnosťou predstaviť prezentáciu svojich aktivít.   

Prezidenta doplnil na záver rozpravy aj p. Mittermayer, ktorý ocenil spoluprácu 

s vždy nápomocným sekretariátom SAZ a podporil myšlienku udelenia mandátu 

vedeniu na návrh odmien.  

 

U III/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh na udelenie mandátu vedeniu SAZ na 

návrh a vyplatenie odmien.  
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Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 

K bodu č. 12 

VV SAZ zobral na vedomie písomný prehľad záväzných termínov WA a EA v roku 

2024 (aktualizovaný po zasadnutí VV SAZ 11.9.2024) vyhotovený p. Kirnovou 

a prezentovaný p. Döményom.  

VV SAZ rovnako zobral na vedomie aj skutočnosť, že po odchode do dôchodku 

a uplynutí doby trvania dohody o spolupráci p. Kirnovej, sa táto agenda ako aj 

medzinárodná komunikácia stáva agendou p. Döménya. 

 

K bodu č. 13  

VV SAZ zobral na vedomie Návrh novelizácie smernice SAZ o odmenách 

funkcionárov na súťažiach, predložený p. Filom. Aktuálne znenie bude prerokované 

na najbližšom VV SAZ.  

 

K bodu č. 14 

VV SAZ zobral na vedomie informáciu o žiadosti o prijatie klubov do SAZ : *Liptov 

running space (LRSLM) - o.z., zaslal všetky potrebné náležitosti, v cieľoch má 

zahnutý rozvoj atletiky. 

 

U IV/45  

VV SAZ schvaľuje žiadosti nových klubov na registráciu v SAZ: *Liptov running 

space (LRSLM) - o.z.,  

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 

K bodu č. 15 

VV SAZ zobral na vedomie Návrh pridelenia financií pre atletické kluby v celkovej 

sume 50 000 €, na základe medailových výsledkov v kategóriách do 23 rokov 

dosiahnutých v roku 2024 predložené p. Ľašovou. Z diskusie k tejto téme vyplynulo, 

že budú odmenené kluby, ktoré dosiahli aspoň 100 bodov* v danom rebríčku.  

* medaila = bod 



 

 

Slovenský atletický zväz 

Slovak Athletic Federation 

 

Olympijské námestie 1 

831 04 Bratislava 

Slovak Republic 

 

tel.: +421 915 830 100 

e-mail: office@atletika.sk 

www.atletika.sk 

IČO: 360 638 35 

DIČ: 2021658243 

  
 
  
 

 
 

U V/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh pridelenia financií 27 atletickým klubom, 

ktoré dosiahli v roku 2024 aspoň 100 bodov v zmysle predloženého sumáru 

výsledkov.  

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 7, proti 0, zdržal sa 1. 

 

VV SAZ sa zaoberal aj podujatím M-SR v chôdzi na 35km, ktoré sa malo konať 

v Zittau 26.10.2024 (GER). Vplyvom veľkého počtu majstrovských chodeckých 

podujatí plánovaných na rok 2024 a absencie upresnenia/potvrdenia zo strany 

chodeckej sekcie o zámere zorganizovať toto majstrovské podujatie ako aj účasti 

našich atlétov na podujatí, podujatie nebolo nahlásené do svetového kalendára. Na 

základe kontroly a dotazovania sa p. Spišiaka, sekretariát SAZ (p. Dömény) 

zabezpečil zaradenie majstrovstiev do podujatia, aby pretekárom mohli byť priznané 

bonifikačné body do rankingového systému. Problematické bolo aj možné udelenie 

titulov, nakoľko o štart na danom podujatí prejavili záujem iba dve ženy a dvaja muži 

čo je v rozpore s pravidlami stanovenými SAZ na udeľovanie majstrovských titulov 

– min. 3 pretekári na štarte. Pán P.Korčok vyslovil návrh na udelenie výnimky pre 

toto podujatie a možnosť udeliť regulárne tituly aj v prípade štartu iba dvoch osôb 

v kategórii.  

 

U VI/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh na udelenie výnimky pre podujatie M-

SR 35km v chôdzi (Zittau, GER), možnosť udelenia majstrovských titulov aj pri počte 

nižšom ako 3 pretekári v kategórii.  

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 7, proti 0, zdržal sa 1. 

 

p. Korčok – informoval o pripravovanom projekte pre dlhé behy (vytvoril p. Kováč), 

ktorý by mal priniesť výrazné zmeny a investície aj v tejto časti atletiky, s vedomím 

nutných investícií na podporu talentov.  Ako základný pilier uviedol potrebu 

centralizácie talentov, trénovanie väčšieho počtu osôb/atlétov spolu. Predbežný 

záujem podieľať sa na tvorbe a realizácii tohto projektu prejavili bývalí elitní 

slovenskí bežci, napr. p. Matanin.  

Informoval aj o zámere budúcej spolupráce so Športovou školou v Poprade, ktorá 

patrí k najvyhľadávanejším športovým školám v SR. Projekt podpory by mal byť 

zameraný najmä na výstavbu 400m atletického oválu.  
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p. Hanusová – vyslovila poďakovanie za spoluprácu v končiacom funkčnom období 

prezidentovi SAZ ako aj celému vedeniu SAZ, poukázala najmä na bezproblémovú 

komunikáciu a spoluprácu. Pripomenula aj pridelenie stojanov na skok do výšky pre 

Legionársky atletický klub Moldava nad Bodvou, na základe predošlého schválenie 

VV SAZ.  

 

46/2 VV SAZ ukladá povinnosť sekretariátu SAZ (p. Dömény), zabezpečiť 

odovzdanie predmetu výpožičky – stojany na skok do výšky, Legionárskemu 

atletickému klubu Moldava nad Bodvou.  

 

p. Blašková – ako členka disciplinárnej komisie ozrejmila najčastejšiu príčinu 

podávania podnetov na komisiu, a to požívanie alkoholu trénermi na atletických 

pretekoch/výjazdoch a s tým spojené neadekvátne správanie sa. VV SAZ vníma 

túto tému ako veľmi citlivú no zásadnú a stotožňuje sa s názorom, že je nutné 

zaviesť systémové opatrenia/regulácie na elimináciu takéhoto správania sa na 

atletických súťažiach.  

 

46/3 VV SAZ ukladá povinnosť disciplinárnej komisii, predložiť návrh systémového 

zabezpečenia a potrebných opatrení na postupnú elimináciu negatívneho vplyvu 

požívania alkoholu trénermi na atletických podujatiach.  

 

p. Ľašová – informovala o výstupoch z komisie mládeže, kde bol návrh na 

zladenie/úpravu nominačných kritérií na podujatia MEU20 2025 a EYOF 2025 po 

vzore kritérií z MEU18 2024 tak, aby boli rovnocenné vo všetkých odvetviach atletiky 

(skoky, vrhy, behy). Rovnako bol VV SAZ predložený návrh na TOP tím mládeže na 

rok 2025. VV SAZ berie na vedomie informáciu zdieľanú p. Ľašovou o 

rozhodnutí komisie mládeže o  zrušení deľby odmeny (60% ku 40%) pre 

mládežníckych trénerov pretekárov, ktorí medziročne zmenili svojho trénera. 

Dôvodom na zrušenie je fakt, že toto pravidlo bolo doteraz uplatnené iba v jednom 

konkrétnom prípade. Poslednou prezentovanou témou bolo rozpracované 

rozdelenie atlétov/atlétok do vrcholových stredísk. Diskutované boli najmä mená 

medailistiek z MEU18 2024 v B.Bystrici pp. Frličková, Kusá a ich možné zaradenie 

do strediska VŠC Dukla B.Bystrica, ktoré však takýto záujem zatiaľ neprejavilo. 

K téme sa vyjadril aj p. Tóth, ktorý doplnil fakty o predbežnom záujem zo strany VŠC 

Dukla B.Bystrica, avšak potrebnú internú konzultáciu o zabezpečení športovej 
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prípravy týchto pretekárok. Konkrétne vyhodnotenie záujmu trénerov strediska 

podieľať sa na športovej príprave športovkýň, formu začlenenie atlétov/atlétok do 

tréningového procesu v rámci strediska ako aj celkové zabezpečenie starostlivosti 

a prebratia zodpovednosti za daných atlétov/atlétky. Na záver p. Tóth prezentoval 

svoj prajný postoj k potrebe zabezpečenia čo najlepších podmienok pre atlétov na 

ich rozvoj, aj v prípade pridelenia atlétov/atlétok do iných vrcholových stredísk.  

 

U VII/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh predložený p. Ľašovou na 

zjednotenie/úpravu nominačných kritérií na MEU20 2025 a EYOF 2025. 

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 

U VIII/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh predložený p. Ľašovou, zloženie TOP 

tímu mládeže na rok 2025. 

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 

p. Dubovský – z pozície reprezentačného trénera ako aj zamestnanca VŠC Dukla 

B.Bystrica, informoval o potrebe zabezpečenia halovej prípravy, konkrétne 

prenájmu atletickej haly Športového gymnázia v B.Bystrici, na obdobie január až 

marec 2025. Z diskusie vzišiel zámer realizácie spoločného stretnutia VŠC & SAZ & 

Športové gymnázium, na zladenie tréningových časov a dostupnosti haly na 

atletické preteky – dohodne p. Dubovský. Odprezentované boli aj kroky ohľadom 

zabezpečenia aklimatizačného pobytu atlétov pred MS 2025 v Tokiu. Na 

základe prezentovaných výstupov bolo odporučené p. Dubovskému a p. Repčíkovi 

kontaktovať zástupcov mesta Urajaši, kde už podobný aklimatizačný kemp 

v minulosti prebehol.  

 

p. Repčik – predložil VV SAZ návrh pridelenia financií pretekárom na základe 

dosiahnutia slovenských rekordov v roku 2024. V prípade reprezentačnej štafety 

bude odmena vyplatená iba štyrom pretekárom, ktorí sa priamo podieľali na utvorení 

rekordu. Tieto financie môžu byť použité iba na zabezpečenie ďalšej športovej 

prípravy. Ďalej informoval o plánovanej účasti pp. Piaček, Sulety, na skokanskej 

konferencii, kde si osoby uhradili registračný poplatok a navrhol úhradu nákladov zo 

strany SAZ – z finančných prostriedkov sekcie skokov. 
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U IX/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh predložený p. Repčíkom, pridelenie 

financií pretekárom na základe dosiahnutia slovenských rekordov v roku 2024. 

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 

U X/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh predložený p. Repčíkom, úhradu 

nákladov spojených s účasťou na skokanskej konferencií z finančných prostriedkov 

sekcie skokov. 

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 

p. Baláž – informoval o priebežne prebiehajúcich kontrolách vyúčtovaní na SAZ, 

v spolupráci s ekonomickým oddelením (pp. Pisarová, Brinzová). 

 

p. Tóth – informoval o zmenách v komisii atlétov, kde na nasledujúce funkčné 

obdobie, ktoré začína po volebnom VZ SAZ, boli zvolené nasledovné osoby: šprint 

– p. Ledecká, behy – p. Gajanová, skoky – p. Ruffíni, vrhy – p. Lomnický, chôdza – 

p. Černý. Ďalším členom komisie zvoleným ako zástupca atlétov v rámci SOŠV je p. 

Volko.  

 

p. Asványi – poukázal na potrebné dopracovanie návrhu odmeny pre niektorých 

trénerov a konzultantov pretekárov pp. Fraňo, Ďurec, za ich vynikajúce sezónne 

výsledky. Návrh na výšku odmeny predloží reprezentačný tréner. Informoval aj 

o návrhu nominačnej komisie siene slávy na uvedenie osôb do siene slávy počas 

gala večera atlét roka 2024. Navrhované osoby: pp. Klocová, Slouka, Margita, 

Sedláková. Z diskusie vzišiel návrh na uvedenie troch osôb do siene slávy v roku 

2024, menovite: pp. Klocová, Slouka, Sedláková.  

Vyjadril sa aj k stále rezonujúcej téme atletickej haly, uviedol informácie 

o prebiehajúcich rokovaniach od apríla 2024. Ako najbližší potrebný krok je potrebné 

byť súčasťou žiadateľov o podporu v zozname FNPŠ.  

 

U XI/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh na udelenie mandátu reprezentačnému 

trénerovi na návrh a doplnenie odmeny pre niektorých trénerov a konzultantov 

pretekárov 
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Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

  

U XII/46 VV SAZ schvaľuje predložený návrh predložený p. Asváynim, uvedenie 

osôb do siene slávy v roku 2024, menovite: pp. Klocová, Slouka, Sedláková. 

Hlasovanie členov VV SAZ: 

ZA 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 

Zapísal: p. Dömény    Overili: pp. Korčok, Gubrický 

 

 


